
 

 

  

Protokół 
W dniu 28 sierpnia 2024. obyła się V Sesja Rady Gminy Raków.  Obrady rozpoczęto  

28 sierpnia 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:40 tego samego dnia. W posiedzeniu 

wzięło udział 12 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. nr 1 do protokołu.   

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Wójt Gminy Raków Pan Damian Szpak, Skarbnik Gminy-

Pan Artur Nadolny oraz  pracownicy urzędu oraz sołtysi. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji w dniu 17.07.2024 r. 

4. Sprawozdania z posiedzeń komisji. 

5. Sprawozdanie Wójta z działań podjętych pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038, 

b) zmian w budżecie gminy na 2024 r., 

c) ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso, 

d) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Irena Kulińska- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Przebieg obrad 

AD.1. Pani Wiceprzewodnicząca Kulińska otworzyła posiedzenie, przywitała zebranych. 

Poinformowała o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosiła radnych  

o potwierdzenie obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pani Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu bierze udział 



 

 

  

12 radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

AD.2. Pani Wiceprzewodnicząca poinformowała, że porządek obrad przedstawiono Radnym na 

tabletach. Wobec braku uwag ze strony zebranych do proponowanego porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

AD.3. Wiceprzewodnicząca zapytała zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu  

z IV sesji w dniu 17.07.2024 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu z IV sesji w dniu 

17.07.2024 r. 

Głosowano w sprawie 

Zatwierdzenie protokołu z IV sesji w dniu 17.07.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

AD.4. Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Wiceprzewodnicząca Rady 

poprosiła Panią Monikę Foryś- Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-

Gospodarczych o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia Komisji. 

Pani Foryś na wstępnie swojego wystąpienia przywitała zebranych. Przypomniała, że 

posiedzenie Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-Gospodarczych odbyło się 27 sierpnia br.  

a jego tematem była analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję. Pani 



 

 

  

Przewodnicząca w swoim wystąpieniu krótko omówiła przedmiot poszczególnych projektów 

uchwał, które komisja analizowała. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych projektów 

uchwał i całość materiału zaopiniowała pozytywnie. Na zakończenie swojego wystąpienia Pani 

Przewodnicząca nadmieniła, że na posiedzeniu poruszono również temat obecności sołtysów na 

sesji. W wolnych wnioskach omawiano także temat zorganizowania późniejszego dowozu dzieci 

do szkół. 

Pani Wiceprzewodnicząca Kulińska zapytała czy radni mają uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

AD.5. Pani Wiceprzewodnicząca poprosiła Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z działań podjętych od ostatniej sesji poprzez 

chronologiczne przedstawienie terminarza spotkań i krótkie omówienie każdego  

z podjętych działań. 

Terminarz odbytych spotkań przedstawiał się następująco: 
1.  17.07.06.2024- Komisja i Sesja; 

2. 19.07.2024- Spotkanie z seniorami z naszej Gminy nad zalewem Chańcza; 

3. 29.06.2024- KGW Raków Danie wspólnych chwil, Festyn rodzinny w Głuchowie; 

4. 24.07.2024- WDK w Kielcach-obchody święta policji; 

5. 29.07.2024- Nadleśnictwo Łagów; 

6. 31.07.2024- Nadzwyczajne walne zgromadzenie członków ROTWŚ;  

7. 01.08.2024- Urząd Marszałkowski spotkanie z Marszałek Renatą Janik w sprawie 

przystąpienia urzędu do projektu profilaktycznego; 

8. 07.08.2024- Drogowle- spotkanie z mieszkańcami Drogowli w sprawie budowy 

świetlicy; 

9. 10.08.2024- Szydłów Udział w Święcie Śliwki;  

10. 13.08.2024-Podpisanie umowy na renowację krzyża w Rembowie; 

11. 20.08.2024- Starostwo Powiatowe spotkanie w sprawie zorganizowania Senioriady  

w Rakowie; 

12. 25.08.2024- Łopuszno-Dożynki Powiatu Kieleckiego, Plac zabaw w Rakowie Festyn 

dla dzieci; 

13. 27.08.2024- Komisje. 



 

 

  

Wobec braku uwag ze strony zebranych do przedstawionego sprawozdania obrady 

kontynuowano. 

AD.6.  Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Pana Skarbnika o omówienie projektu uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038 oraz 

zmian w budżecie gminy na 2024 r.. 

Pan Skarbnik w swoim wystąpieniu poinformował, że w związku z wprowadzonymi zmianami  

w budżecie gminy dokonuje się aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej. Zwiększeniu ulega kwota 

dochodów o 89 348,46 zł, zmniejszono kwotę przychodów o 874554,81, dokonano zwiększenia kwoty 

wydatków o 785 206,35 zł. Kontynuując swoje wystąpienie Pan Skarbnik wymienił i omówił 

wprowadzone zmiany dot. wydatków majątkowych i bieżących.  Zmian dokonano również w wykazie 

przedsięwzięć do WPF.  

Do wystąpienia Pana Skarbnika odniosła się Pani Wiceprzewodnicząca. Nadmieniła, że zmiany w WPF 

dokonywane w 2024 r. wpływają na lata następne o czym wspominano na posiedzeniu Komisji. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

Uchwała została podjęta. 
Następnie głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2024 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 



 

 

  

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

Uchwała została podjęta. 

Kolejną uchwałą procedowaną na posiedzeniu była uchwała w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, ustalenia inkasentów  oraz 

wynagrodzenia za inkaso oraz uchwała  w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, ustalenia inkasentów  oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Pani Wiceprzewodnicząca Kulińska nadmieniła, że stawki wynagrodzenia za inkaso nie uległy 

zmianie w stosunku do poprzedniego roku. 

Pan Wójt potwierdził słowa Pani Wiceprzewodniczącej i celem uzupełnienia odczytał stawki 

prowizji w poszczególnych sołectwach zgodnie z zapisami w projekcie uchwały. Nadmienił, że 

sołtysi z terenu gminy są jednocześnie inkasentami. 

Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy zebrani mają uwagi do omawianych projektów uchwał.  

Głos zabrał  Sołtys Woli Wąkopnej Pan Andrzej Sikora. Zwrócił uwagę na wysokość prowizji 

inkasentów. Nadmienił, że stawki te nie uległy zmianie od kilku lat zwłaszcza stawki za pobór 

opłaty za odpady komunalne. Zdaniem Pana Sikory stawka opłaty za odpady jest zwiększana  

a prowizja inkasentów nie. Na zakończenie poprosił radnych o rozważenie jego propozycji. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

W pierwszej kolejności  głosowano w sprawie ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za 

inkaso. 

Głosowano w sprawie 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

Uchwała została podjęta. 

Następnie głosowano w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, ustalenia inkasentów  oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Głosowano w sprawie 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, ustalenia 

inkasentów  oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Ewelina Izabela Sobieraj, 



 

 

  

Stanisław Stemplowski, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof 

Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Jakub Pietruszka, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak 

Uchwała została podjęta. 

AD.7. W punkcie dotyczącym wolnych wniosków głos zabrał Sołtys Woli Wąkopnej Andrzej 

Sikora. Zapytał dlaczego sołtysi nie otrzymali zawiadomienia o sesji. Zapytał czy rada chce 

pomijać sołtysów? Poprosił aby  materiały na sesje wysyłane były w wersji papierowej. 

Kontynuując poinformował, że mieszkańcy zadają pytania dlaczego radni nie mają żadnych 

pytań na sesji.  Dlaczego nie jest mówione co dzieje się na komisjach i sesjach. Zapytał czy ta 

rada jest tylko od głosowania? 

Następnie Pan Sołtys skierował swoje pytanie do Radnego Bożyckiego. Zapytał czy radny 

interweniował w starostwie w sprawie drogi powiatowej do Woli Wąkopnej, czy wysłał jakieś 

pismo. Kontynuując powiedział, że Pan Bożycki jest radnym od pół roku czy coś już zdziałał  

w tej sprawie.  

Głos zabrał Radny Bożycki, przyznał, że krótko jest radnym i jednocześnie podkreślił, że Pan 

Sikora był radnym przez trzy lata. Pan Sikora wtrącił, że przez pół roku pełnienia funkcji 

radnego był kilkukrotnie na sesji Rady Powiatu. 

Pani Wiceprzewodnicząca przywołała zabranych do porządku i poprosiła o pojedyncze 

wystąpienia. 

Radny Bożycki kontynuując swoja wypowiedź nadmienił, że liczą się efekty działalności. 

Przypomniał, że informacji jakie uzyskał wynika, że do września ma być ukończony projekt 

budowy ww. drogi. Nadmienił, że po ukończeniu projektu można będzie wnioskować o 

zabezpieczenie środków na realizacje tej inwestycji. 

Do wypowiedzi radnego Bożyckiego odniósł się Pan Sołtys Sikora. Oświadczył, że w trakcie 

pełnienia mandatu radnego wystarał się o projekt oświetlenia w Woli Wąkopnej oraz w Czarnej. 

Powiedział, że ,, co chwila był w starostwie”[w sprawie drogi]. Obecnie nie ma się kto zając tą 

sprawą.  Zakończono dyskusję w tej sprawie. 

Wiceprzewodnicząca udzieliła głosu Panu Wójtowi. 

 Pan Wójt w swoim wystąpieniu odniósł się do pozostałych kwestii, które poruszył Pan Sikora. 

Wyjaśnił, że sesja miała zostać zwołana w trybie nadzwyczajnym i miała dotyczyć wyłącznie 

uchwał dot., inkasentów, jednakowoż Skarbnik musiał dokonać pilnych zmian w budżecie w 

związku z powyższym rozszerzono porządek obrad. Pan Wójt przypomniał, że zwyczajowo nie 

informowano sołtysów o sesji nadzwyczajnej dlatego nie wysyłano powiadomienia w tej 

sprawie. Nawiązując do tematu przekazywania wersji papierowej materiału sołtysom Pan Wójt 

przypomniał, że materiały na sesje radni otrzymują w wersji elektronicznej. Podjęcie takiej 

decyzji wiązało się z szukaniem oszczędności np. na papierze i tonerze do drukarek. 

Przygotowanie materiałów w wersji papierowej dla 28 sołtysów wiąże się z kosztami. Pan Wójt 

nadmienił, że każdy sołtys po otrzymaniu powiadomienia o sesji może się zapoznać z 

materiałem i go wydrukować ze strony urzędu. Na tym dyskusje zakończono. 

O głos poprosił Pan Karwat. Przypomniał, że miesiąc temu poruszał na sesji problem 

przepompowni ścieków w Dębnie. Nadmienił, że Pan Wójt na sesji wyjaśnił, że wymienione 

zostały pompy na mocniejsze i to powinno rozwiązać problem. Niestety problem nie został 



 

 

  

rozwiązany gdyż doszło do dwóch wycieków. Nowa pompa nie zdała egzaminu. Kontynuując 

Pan Karwat zwrócił się w imieniu mieszkańców o zabezpieczenie środków na sporządzenie 

projektu przebudowy ww. przepompowni i przeniesieniu jej spod okien mieszkańców o kilka 

metrów dalej. Pan Radny nadmienił, że  mieszkańcy czekają na odpowiedź, gdyż ciągłe awarie i 

wycieki ścieków w znacznym stopniu utrudniają życie mieszkańców.  

Pan Wójt wyjaśnił, że pompy zostały wymienione na mocniejsze a problem pojawia się w 

okresie wakacyjnym. Awarie powodują chusteczki, które zapychają pompy. Pracownicy na 

bieżąco dokonują przeglądu przepompowni i czyszczą je. Problem pojawia się w okresie 

wakacyjnym szczególnie w weekendy kiedy pracownicy nie pracują. W ty czasie zazwyczaj 

pojawiają się te wycieki. Nie ma tego problemu w okresie od września do czerwca. Jeżeli 

problem wycieków będzie się powtarzać wtedy będziemy robić projekt.  

Pan Karwat podziękował Panu Wójtowi za odpowiedź. 

O głos poprosiła Pani Radna Gołyska. W swoim wystąpieniu odniosła się do słów Pana Sikory 

odnośnie zapraszania na sesje sołtysów. Zgodziła się z ta propozycją i poruszyła ten temat na 

posiedzeniu komisji. Zaznaczyła, że w ostatnim czasie odbyły się wybory sołtysów i radni 

chcieliby poznać nowych sołtysów. Pani Gołyska zaproponowała również przewodniczącym 

komisji aby składali bardziej szczegółowe sprawozdania z posiedzeń. Jako przykład podała 

swoje wystąpienie i wystąpienie radnej z Rembowa w sprawie wydłużenia godzin pracy 

przedszkola w Szumsku. Nadmieniła, że poruszała również temat obowiązkowego udziału 

sołtysów na sesji. Kontynuując sprawdziła, że zgodnie z przepisami sołtysi nie mają takiego 

obowiązku ale zdaniem powinni. Jeżeli sołtysi będą mieć wiedzę na temat posiedzeń to na 

pewno korzystają z zaproszenia. 

Do wypowiedzi Pani Radnej odniósł się Pan Sikora. Nadmienił, że chodzi o informacje co na 

posiedzeniu zostało ustalone. Czy udział w sesjach ma dotyczyć wszystkich, czy to ma być 

odpłatne. Powiedział, że sołtysi nic nie wiedzą na ten temat. 

Pan Wójt przypomniał, że sołtysi otrzymują smsy z inf. o sesji mogą też otrzymywać informację 

pisemną na temat porządku obrad. 

O głos poprosił Radny Bożycki. W swoim wystąpieniu ponownie ,nawiązał do tematu drogi 

powiatowej w Woli Wąkopnej.  Nadmienił, że jest w stałym kontakcie z radna powiatu Panią 

Renatą Łoboda i ostatnio wspólnie udało się załatwić 10 t masy asfaltowej na bieżąca poprawę 

stanu ww. drogi. 

O głos poprosił Radny Karwat. Zaproponował aby zaprosić na sesje Pana Starostę. Zdaniem 

Pana Karwata starostwo zaniedbuje gminę Raków. Nie dba o drogi, rowy. Gmina Raków jest 

zaniedbana pod względem utrzymania dróg powiatowych w porównaniu np. do gmin powiatu 

Staszowskiego. Przykładem jest droga Raków Korzenno. Gałęzie porastające rowy tak zawęziły 

tę drogę, że dwa auta nie mogą się minąć. Pan Karwat poinformował, że co roku pisze w tej 

sprawie do starostwa otrzymuje odpowiedzi ale nie widzi efektów. Pan Karwat zaproponował 

aby na sesje prócz Pana Starosty zaprosić również radne powiatowe, sołtysów i umożliwić 

przedstawienie potrzeb mieszkańców. 

Pani Wiceprzewodnicząca oraz Wójt poparli ten pomysł. 

O głos poprosił Pan Sołtys Sikora. Zapytał Pana Wójta kiedy zostaną wycięte gałęzie przy 

drogach gminnych. 

Pan Wójt wyjaśnił, że gałęzie są systematycznie wycinane. Z uwagi na okres urlopowy mieliśmy 

pewne przestoje. Po okresie urlopowym prace będą kontynuowane. 

Do tematu odniósł się Radny Bożycki. Nadmienił, że gmina nie dysponuje odpowiednim 

sprzętem do tego typu prac. Obecnie gałęzie wycinane są piłą na wysięgniku. Zapytał dlaczego 



 

 

  

w poprzedniej kadencji radni, którzy mieli większość nie postarali się o zabezpieczenie środków 

na zakup odpowiedniego sprzętu.  

Pan Wójt Poinformował, że planuje się zakup nowego sprzętu na potrzeby prac porządkowych. 

Głos zabrał radny Karwat. Zwrócił się do radnego Bożyckiego, aby nie wchodzić w polemikę i 

wypominać sobie tego co było. 

Gos zabrała Wiceprzewodnicząca. Nawiązała do poprzedniej kadencji i oznajmiła, że świeżo po 

objęciu mandatu potrzebowała czasu na zapoznanie się ze specyfiką pracy radnego. Zaapelowała 

o wzajemna tolerancję i zrozumienie. 

Głos zabrała również Pani Gołyska. Przypomniała, że rada działa od trzech miesięcy. Nie należy 

wracać do tego co było ponieważ to do niczego nie prowadzi. Przypomniała słowa Pana 

Przewodniczącego z sesji inauguracyjnej. 

Głos zabrał Pan Radny Bożycki. Powiedział, że jego wystąpienie było odpowiedzią na atak na 

jego osobę ze strony ze strony jego poprzednika. 

Dyskusję zamknięto. 

AD.8. Wobec braku zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani 

Wiceprzewodnicząca zamknęła obrady. 

Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Raków 

 

Irena Kulińska 

Na podstawie nagrania  

protokół przygotowała 

Aneta Łata 


